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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1630 Jordbruksverkets handläggningstider

Efter samtal med lantbrukare och enligt uppgifter i tidningen ATL har 
Jordbruksverket gjort justeringar i stödrättsinnehavet hos lantbrukare efter 
SAM-ansökan 2015.

Beskedet om ändringarna från Jordbruksverket (JBV) kommer så sent att 
lantbrukarna inte har en chans att komplettera med nya stödrätter om behovet 
uppstår. Det innebär att stödrätterna dras in och att lantbrukarna förlorar 
pengar.

Lantbrukarna är skyldiga att lämna in sina uppgifter i tid för att inte förlora 
pengar eller få avdrag i sin ansökan, men regeringen, staten och JBV måste 
också sköta sina uppgifter i tid, annars blir detta omöjligt. 

Min fråga till statsrådet Sven-Erik Bucht är:

 

Är det rimligt att Jordbrukverkets sena utskick och långsamma handläggning 
gör att lantbrukare nu förlorar pengar, och avser statsrådet att på något sätt 
kompensera eller ta initiativ som gör att de lantbrukare som nu drabbats av 
Jordbrukverkets långa handläggningstider blir kompenserade? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-20
Besvaras senast
2017-06-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


